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Co dalej z wiejskimi świetlicami?

17 maja Wójt spotkał się z sołtysami oraz Dyrektorem GOK-u w celu opracowania zasad związanych z wynajmem i
korzystaniem ze świetlic wiejskich.

Standard świetlic w ciągu ostatnich lat podniósł się, obiekty zostały doposażone, a koszty wynajmu się nie zmieniły.
Podczas spotkania rozważano kwestie zmian warunków wynajmu oraz odpowiedzialności najemcy za mienie gminne.
Kilka świetlic jest wynajmowane w znikomym stopniu, a zobowiązania np. opłaty za media niestety generują. Temat
jest trudny, lecz wszyscy musimy mieć świadomość, że czynsz nie rekompensuje ponoszonych wydatków, a jedynie
pozwala na pokrycie rachunków koniecznych napraw/doposażenia.


